

# 知识产权海关保护代理委托书

## POWER OF ATTORNEY

For Customs Protection of Intellectual Property Rights

我/我们, \_\_\_\_\_, 是 \_\_\_\_\_ 国的公民/法人, 兹委托 北京乾诚五洲知识产权代理有限责任公司 (地址: 北京市海淀区西土城路 36 号枫蓝国际中心 A 座 906 号 邮政编码: 100088), 代为办理在中华人民共和国境内、依据《中华人民共和国知识产权海关保护条例》的规定, 办理 \_\_\_\_\_ (注册/授权/登记号: \_\_\_\_\_) 的海关保护事宜。

I/We, \_\_\_\_\_, a citizen / legal entity of \_\_\_\_\_ hereby authorize **Faithfulaw International IP Law Office** (Address : Suite 906, Block A, Winland Int'l Center, 36 Xitucheng Road, Haidian District, 100088 Beijing, P.R. CHINA), to act as my / our representative in the People's Republic of China for the matters of Customs protection for \_\_\_\_\_ (Registration No. \_\_\_\_\_), in accordance with the Regulations of the People's Republic of China Governing Customs Protection of Intellectual Property Right.

委托人名称或姓名

Name of Applicant \_\_\_\_\_

委托人印章或签字

(Seal or Signature) \_\_\_\_\_

委托日期

Date of Authorization \_\_\_\_\_

\*\*\*\*\*

被委托代理机构印章

Seal of Authorized Agent \_\_\_\_\_